
Benatia: Zostawiłem we Włoszech przyjaciół i kolegów

News - ASRoma.pl

Mehdi Benatia odszedł z Romy w niesławie, związanej z polemiką o

podwyżkę. Marokańczyk udzielił wywiadu dla sporteagle.tv, w którym

odpowiedział na pytania dotyczące gry na włoskich boiskach.

 

Mehdi, co oznacza dla ciebie przyjście do Bayernu po bronieniu barw

Udinese i Romy?

- Miałem wiele szczęścia, gdyż Bayern jest jednym z najmocniejszych klubów na

świecie. Cieszę się, że wybrali mnie. Przeżyłem cztery cudowne lata we Włoszech,

ale teraz zaczyna się dla mnie nowe wyzwanie.

 

Co zostawiasz za sobą we włoskiej lidze i znalezienia czego spodziewasz

się w niemieckiej?

- W lidze włoskiej zostawiłem wszystko: przyjaciół, kolegów z boiska. Czułem się tam

jak w domu. Włoska liga stoi na dobrym poziomie, jednak Bundesliga jest szybsza i

trudniejsza. Przychodzę z przekonaniem, że mogę się dobrze spisać.

W Lidze Mistrzów trafiliście na trudną grupę z Romą, Manchesterem City i

CSKA Moskwa. Co o tym myślisz?

- To grupa śmierci. Roma jest bardzo silnym zespołem. Również CSKA może

stworzyć problemy, gdyż wyjazd i gra w Moskwie nigdy nie są łatwe. City znamy

wszyscy, to jeden z najlepszych europejskich zespołów. Gdy patrzę na naszą kadrę,

jestem pewien, że nam się uda.
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